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Verslag ALV  seizoen ’24-‘25 
Afgemeld 2 personen, aanwezig 23 personen, Bob opent en heet de mensen welkom. Maurice neemt 

een gedeelte van de agenda voor zijn rekening en vult het welkom van Bob op eigen wijze aan. De 

belangrijkste punten passeren de revue 

 

   

 
1. Notulen van de vorige ALV verslag ALV seizoen '23-'24,  

Onder dankzegging gearresteerd. 
 

 
 

2Jaarverslag van het bestuur wordt ter vergadering besproken door de voorzitter 
Maurice evalueert de gang van zaken. De zwemgroep gaat goed evenals de recreanten, 
we zijn zeer tevreden met Sjors en Coen. Jeugdwaterpolo gaat niet door in het nieuwe 
seizoen. Ruud stopt ook als trainer van het jeugdwaterpolo. Heren waterpolo krijgt 
versterking uit de jeugd. De training wordt veranderd, slapende commissie m.b.t. tot 
lichamelijk lastig vallen. 
Verder weten we dat Optisport de komende 20 jaar aan ons gebonden blijft. 
 

https://www.bzpc.nl/files/media/concept-notulen-van-de-vorige-alv-30-mei-2024-20.pdf
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2. Overzicht ledental. Het spreekt voor zich dat een vereniging niet zonder leden kan 

Dus 

 
 
Waterpolojeugd is de kleinste groep, recreantengroep op de maandag en woensdag is 
de grootste groep. Stabiel rond de 150 leden. Subsidieregeling jeugd is veranderd.  
 
Voorstel om trainingswijzigingen om de stijging van de badhuur het hoofd te kunnen 
bieden, Jeugd met de heren mee laten trainen. Overleg met Sjors en Coen dient nog te 
volgen.  
Vragen vanuit de zaal:  
1.wat gaan we doen om mensen bij waterpolo te gaan betrekken? 
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Op dit moment is er niemand die hier aandacht aan kan besteden. Daan vertelt dat 
samenwerking in de regio wellicht hier een oplossing is. Hij vertelt wat dit voor gevolg 
heeft. Hoe zit het met de werving van de jeugd überhaupt. Toegelicht wordt de 
ontwikkelingen om jeugd aan te kunnen trekken voor de vereniging. Toezeggen kunnen 
we niet anders dan dit de volle aandacht heeft van het DB. De keuze om trainingstijden 
te veranderen om zo de uitgavenkant binnen de proportie te houden wordt verder 
uitgelegd. 

 
 
Begroting 2025, visie wordt toegelicht. Contributie voor de jeugd zo laag mogelijk. 
Begroting wordt verlaagd. Onze badhuur gaat met 22% omhoog i.v.m. de harmonisatie 
over de gehele gemeente. Dit is ook de reden om kritisch naar de badhuur te gaan 
kijken. Basis is dat we met 2 teams voor het komende seizoen verder kunnen.  

 
 
Door het gevoerde beleid kunnen we stellen dat de vereniging financieel gezond is. 
 
Gezien de financiële positie geen contributieverhoging. Desondanks is de verwachting 
dat we ongeveer quite kunnen gaan draaien. 
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4Verslag van de kascommissie Fons en Ulrich 
De vereniging staat er financieel goed voor. Verlies begroot, winst geboekt. Bob licht de 
gang van zaken toe. Minder badhuur opgenomen, compensatie voor de problemen met 
het bas ontvangen. Ulrich vertelt de gang van zaken kas is goedgekeurd. Er wordt 
gevraagd naar iemand die de kascontrole commissie deze wordt gevonden in Jos Peters 
 

 
Antwoord zie hierboven 
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5Vaststelling van de begroting, goedgekeurd. De vergadering verleend het DB onder 
dankzegging decharge voor het gevoerde beleid. 

 
 

6.Verslagen van eventuele commissies 
 
Hans wordt in het zonnetje gezet vanwege zijn 26 jarige scheidsrechterschap 

 
 

7. Verkiezing van het bestuur Aftredend en herkiesbaar Maurice na een kort verhaal 
wordt Maurice onder dankzegging opnieuw onze voorzitter.  

 
8. Huldiging jubilarissen: 
 

Woordje ter ere van het 25-jarig jubileum van Annelies Nillesen bij BZ&PC, door Anne 

van Elst 

Beste Annelies, 

Dit jaar 25 jaar bij onze zwemclub BZ&PC. Een mooie mijlpaal waar we vandaag graag 

even bij stilstaan.  

Volgens mij heb je altijd bij de recreantengroep gezwommen, toch? Al veel langer dan ik bij 

de recreanten zwem — dus ik heb even wat hulp ingeschakeld van collega-zwemsters om 

jouw verhaal compleet te krijgen. En dat was de moeite waard, want jouw betrokkenheid en 

energie zijn echt bijzonder. Onlangs werd je in de krant zelfs benoemd tot 'vrijwilliger van 

de week'. En terecht! Zoals daar zo treffend werd geschreven: 

“Er zitten maar 24 uur in een dag en 7 dagen in een week, maar het lijkt soms alsof Annelies 

een paar uurtjes extra heeft.”Want wát een activiteiten pak jij allemaal op. Je combineert je 

werk als vrijwilliger bij het Activiteitencentrum in Sambeek met een druk sociaal en sportief 

leven. En die ene zin uit het artikel typeert je helemaal: "Als je die drive hebt, dan ga je 

ervoor!" Je had ooit graag een sportopleiding gevolgd, maar die keuze kreeg je niet mee 

van huis uit. Toch ben je jouw passie voor sport nooit kwijtgeraakt. Je blijft actief, enthousiast 

en gemotiveerd. Elke woensdag zwem je bij ons in baan 2 onder de enthousiaste 

begeleiding van Sjors en Koen, en doe je fanatiek mee aan zowel de conditietraining als de 

technische oefeningen. Maar dat is lang niet alles. Naast zwemmen ben je ook een fanatiek 

tennisster en maak je geregeld flinke wandelingen. Gisteravond hoorde ik zelfs dat je ook 

aan ‘Pilates’ doet, dus waarschijnlijk ben ik nog niet compleet. 

Je hebt misschien niet gekozen voor de sportopleiding, maar je tweede keuze – het 

onderwijs – bleek minstens zo waardevol. 

Je hebt jarenlang met veel plezier voor de klas gestaan. Indertijd zwom je bij Ton en 

Henriette in de baan waar jullie regelmatig het onderwijs bediscussieerden, o.a. de DOP 

regeling. Ik ken deze regeling niet, maar heb begrepen dat het een soort ‘vervroegd 

pensioen’ was. 

Op maandag geef je nu nog steeds Nederlandse les aan mensen met een niet-aangeboren 

hersenaandoening. Een betekenisvolle en waardevolle bijdrage die je veel voldoening geeft. 
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En alsof dat nog niet genoeg is: je bridget en zingt of zong in het Zangkoor bij St. Anna. 

Daarnaast maak je elke week ook nog een grote pan soep voor wel dertig mensen in De 

Driewiek – mensen die eenzaam zijn of het niet breed hebben. Wat een prachtig initiatief!  

En voor het nuttigen van de soep ga je snel naar huis om samen met je man Jan een 

broodje te eten want je hebt ook nog een druk en warm gezinsleven, met je man, twee 

kinderen en kleinkinderen. En ook hier komt je passie voor sport naar voren: met je 

kleinkinderen neem je zelfs mee naar Goch om samen te zwemmen en je hebt nog lang van 

de duikplank gedoken. Maar dat doe je niet meer omdat ……?   

Annelies, 

Je was altijd al actief, maar zoals jij zelf zegt: als je die drive hebt, dan ga je ervoor. En dat 

is nog steeds zo. 

Namens BZ&PC, en zeker namens de recreanten, willen we je van harte feliciteren met dit 

mooie jubileum. We hopen nog lang van je enthousiasme, inzet en aanwezigheid te mogen 

genieten. 

Van harte proficiat! 

Graag overhandig ik je nu de jubileumattenties. 

Daarna geef ik graag het woord aan Kit, die namens de recreanten ook nog iets moois voor 

je heeft. 

Annelies Nillesen: 25 jarig jubilaris BZ & PC 

    

 

Afscheid van trainer Jeugd waterpolo: Ruud Surig 

Na 12 jaar vast op de maandag stopt Ruud als trainer van de jeugd waterpolo. 

Ruud kon er vanavond niet bij zijn en wilde ook niet in de belangstelling staan. Als 

bestuur zijn we echter zeer erkentelijk voor bewezen diensten en we bezorgen een 

mooie attentie als bedankje voor de jarenlange inzet! 

Applaus 

25 jaar Scheidsrechter: Hans van Hooij 
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25 jaar lang fanatiek, zoals we van jou gewend zijn Hans. Direct geeft Hans aan dat 

hij al 26 jaar fluit…. We vieren dus het 25+1 jaar jubileum We zijn nog ooit samen 

gestart met de opleiding in een grote groep. Jij maakt het, samen met Loek 

mogelijk voor de poloërs om competitie te spelen. Regelmatig horen we van jou 

waar je overal bent wezen fluiten en dat gaat behoorlijk ver, qua afstand. Vaak 

redelijk in de buurt, maar uitstapjes naar Maastricht, Amsterdam, en andere 

uithoeken horen we zo nu en dan voorbijkomen. Zowel het bestuur als ook alle 

waterpoloërs zijn je zeer erkentelijk en we hopen dat je nog een aantal jaren op je 

fluit blijft blazen. We hebben in ieder geval een mooie attentie als bedankje voor 

jouw inzet en daarnaast krijg je natuurlijk een groot applaus! 

Hans van Hooij, 25 jaar bondsscheidsrechter 

 

 

Jos Peeters, geboren op 10-11-1963, Lid nr 124 en aangemeld bij de vereniging op 

01-11-1975 (!) 

Ja, voor de goeie orde Jos, jij staat hier dan wel trots te wezen, maar feitelijk ben jij 

pas 49 jaar en 7 maanden lid! 

We lopen dus eigenlijk wat op de zaken vooruit deze keer; dus Jos, je moet mij en 

de club bij deze dus nu wel beloven dat je nog tenminste 5 maanden lid blijft! 

Is dat bij deze afgesproken Jos? Goed, dan kan ik verder: 

Jij kwam op 12 jarige leeftijd zwemmen bij BZ&PC. 

Al snel volgden jouw zussen Anita en Yvonne en later jouw broer Ronald. De 

familie Peeters was daarmee goed vertegenwoordigd bij onze club. Jouw zussen en 

broer hebben onze club al lang geleden verlaten, maar jij bent altijd gebleven. 

Jos, jij hebt vele wedstrijden gezwommen in het verre verleden en dat deed je onder 

andere met jouw maatje en beste vriend Frans Voesten. 
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Je was een goede zwemmer en zover ik me herinner kon jij goed de vlinderslag. 

Zoals vele zwemmers in die tijd ging jij ook waterpoloën. Tegenwoordig is dat niet 

meer zo vanzelfsprekend, maar in jouw tijd nog wel. 

Ook het waterpolo ging jouw goed af en je bent al jarenlang vaste kracht in het 

Heren 3 en Heren 2 team, en dat ben je tot aan heden nog steeds. 

We hadden afgelopen seizoen een wat moeizaam jaar, maar Jos ik hoop dat je nog 

een aantal jaren in het Heren 2 blijft spelen; dat zouden wij als team heel erg fijn 

vinden. Uiteraard speelt ook mee dat jij een leaseauto hebt en dat scheelt natuurlijk 

een hoop in de reiskosten van onze uitwedstrijden . 

Naast een actieve zwemmer en waterpoloër ben je ook een paar jaar scheidsrechter 

geweest, ben je jarenlang secretaris geweest in het bestuur onder leiding van onze 

oud voorzitter Hans van Hooij en je bent al zolang als ik me kan herinneren ook 

steevast van de partij bij activiteiten die wij als club deden en doen om onze 

clubkas wat te spekken rondom het carnaval. 

Ook was je vaak van de partij bij de vele toernooitjes die we vroeger speelden in 

Wijhe en Nieuw-Amsterdam. Heb jij jouw bijnaam, Jos Feesters hieraan 

overgehouden, of is dat ergens op één van de andere talloze feestjes ontstaan waar 

jij zelden tot nooit ontbrak? En als Jos eenmaal op een feestje is, dan is hij nog niet 

zomaar weg. Je bent een gezellige gast, je praat en vertelt graag, na wat biertjes en 

borrels ben je wel steeds moeilijker te verstaan, máár het voordeel is wel dat je 

precies weet wanneer het feest afgelopen is; namelijk als Jos, als laatste, de deur uit 

gaat. Of na een avondje carnavallen gewoon op de zolder blijft slapen, vernam ik 

van ene Hans van H te B. 

Kortom, hier staat een clubman in hart en nieren. 

Jos, ik hoop dat we nog lang mogen genieten van jou als lid bij de club 

en op naar het volgende jubileum ! 

Applaus ! Uitreiking pen en bloemen 

Jos Peters, 50 jaar lid. 
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8. Vaststelling van de contributie (indexatie) 
Geen verhoging vanwege de goede financiële situatie 

 
 

9. Inbreng van leden (rondvraag) 
Kitty: vraagt wat als de trainers niet op 1900h kunnen op maandag? Maurice en Bob 
maken een evaluatieafspraak met Sjors en Coen asap. Wellicht een andere oplossing 
dan 
Hans, aantal leden? stabiel 150 
Hoeveel jeugd zwemmers, 30 6/baan. 
Hans vraagt of er fusie mogelijkeden zijn, Antwoord is nee, probleem is hetzelfde bij 
vrijwel elk team. Zie de opmerkingen van Daan hierboven er zijn eventuele 
samenwerkingsmogelijkheden met andere verenigingen in de regio. Gesprekken 
lopen. 
12 juni als datum om te stoppen wordt als vroeg gezien. Argument is bezuiniging  
Discussie ontwikkelt zich wat betreft de data die uitvallen. Het heeft de aandacht en 
we komen er in het komende seizoen op terug. 
 
Bij de jeugd kan sjors sportief weer opengesteld worden dat nieuwe aanwas welkom 
is. 

 


